



Studentrådet HF

## REFERAT

### Studentrådet HF sitt møte tirsdag 07.03.17, kl 16.15 i D152

Møteleder: Magnus H. Fjellstad  
Referent: Elin Juliussen

#### *Studentrådet HF's medlemmer:*

Internt ansvarlig	Magnus Hansen Fjellstad
Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Kommunikasjonsansvarlig	Per Kristian Berget
Eksternt demokratisk ansv.	Felipe Fawcett
Musikk	Fredrik Haga
Språk og litteratur (ISL)	Katrine Landaas
Språk og litteratur (ISL)	Charlotte Sant
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Historiske studier DRV	Erlend Børseth
Filosofi og religionsvitenskap (IFR)	Kamilla Østerberg
Filosofi og religionsvitenskap (IFR) - vara for Runa	Åsmund H.H. Krogh
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Astrid Østigård
Tverrfaglige kulturstudier (KULT)	Bård Torvetjønn Haugland
Program for europastudier	Charlotte Eide
Program for europastudier	Ingvild Clementsen Kayser
HF HTV	Kristine Sverdrup

#### *Meldt fravær:*

Kunst- og medievitenskap (IKM)	Wivi Holte Amundsen
Filosofi og religionsvitenskap (IFR)	Runa Eide Frøiland

#### *Ikke møtt:*

Historiske studier DRV	Sondre Rekdal
Musikk	Ada Mathea Hoel
Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby
Historiske studier ARK	Benjamin Morris King
Tverrfaglige kulturstudier (KULT)	Kristine Sommerset Bjartnes

#### *Observatører:*

Studenttinget	Johannes Bjartnes
Velferdstinget	Elle Cerullo
PTV ISL	Antony

### ***Studentrådet HF's saker***

#### ***Konstituering av møtet***

Innkallingen ble godkjent.  
Møteleder og referent valgt.

**Ref-sak 05/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 30.08.16**  
Referat godkjent.

**Ref-sak 06/17 Saker fra Studentrådsrepresentantene.**  
**Orientering fra FTVene.**  
**Hva skjer på kontoret?**

Euro	Vært på ref.grp.kurs Sendt mail om evaluering til ref.gruppene Er innkalt til møte om revidert studieplan
HTV ILU	Ser på tidligere ref.grp.rapporter
Historie	Vært på inst.styremøte
IKM	Har vært på ledermøte Hatt møte med PTVene
ISL	Har arrangert filmkveld
Musikk	Hatt ref.grp.møte Hatt møte om div utstyr på inst.
KULT	Har fått ny ITV; Kristine
IFR	Har vært i ped.komitee På ref.gruppekurs Arrangert skrivekveld Vært på inst.styremøte
FTV Karoline	Har vært på FTV-forum Deltatt på Universitetskonferansen i Ålesund
FTV Magnus	Har vært på FTV-forum Deltatt på Universitetskonferansen i Ålesund Kommer til å sette opp tider for medarbeidersamtalene
FTV Filipe	Vært på møte med prodekan om den nye samarbeidsavtalen NTNU og Studenttinget Vært på inst.ledermøte Vært på Sti-møte og VT-møte
FTV Per Kristian	Har jobbet med nettsiden Har sett på resultatet fra workshopen Planlegger profilering av valguka Deltatt på Universitetskonferansen i Ålesund
Dagboka	Lite nytt

**HF-sak 09/17 Orientering om referansegruppesystem og kvalitetssikring av emner ved NTNU**  
Kamilla orienterte om kursene hun holder om referansegruppesystemet og viktigheten om dette. Det er et fåtall ITVer og PTVer som har deltatt på dette. Dette må forbedres til neste semester!

**HF-sak 10/17 Valgukene V-17**

Per Kristian og Felipe orienterte om arbeidet så langt;  
Det har vært et møte i dag:  
20.-23/3 skal det blæstes om valget  
27.-30/3 er allmøteuke. Alle inst. skal sende inn tidspunkt for når de skal ha allmøte snarest mulig  
27/3 kl 14.15 – 16.00 er det allmøte for alle studenter på HF  
3. -6/4 er valgveben åpen for å stemme.  
Det er valg til NTNU-styret samtidig.  
Det blir laget en felles FB-event  
Valgukekomiteen består av to fra HF og to fra SU

Det blir stands i gata mandag, onsdag og torsdag  
Det holdes åpen dag på studentrådskontoret på tirsdagene

**HF-sak 08/17 Eventuelt**

- Elle VT Orienterte om Velferdstinget
- Charlotte Stilte spørsmål om vi kunne digitalisere mer på kontoret?
- Elin Informerte om prosedyrene med brannhemmende behandling av banner
- Per Kristian Allmøtene må være satt innen 15/3

**Evaluering av møtet**

Håper på bedre valgoppslutning når vi samarbeider med styrevalget  
Fint møte  
Bra møte  
Presentasjonen av bakbenkerne manglet – ikke!  
Litt passive møtedeltakere, litt mye info men ser at det er nødvendig.  
Bra med 123-ref.grp.kurset  
Det blir ei høring på neste møte

Møtet ble hevet kl 17.40

Magnus H. Fjellstad  
møteleder (sign.)

Elin Juliussen  
referent (sign.)